
Van: 
“Born Martien" 

Verzonden: woensdag 7 
december 2022 

11:19 
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" ij 
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Onderwerp: 
Flex wonen 

MD 

  

   

  

     

  

  

  

(geanonimiseerd)

Collega's 

Gisteren 
hadden we de 

PSU 
van “Flex wonen 

MD/Opvang”. Mooi 
te merken dat we 

bestuurlijk 
en 

ambtelijk 

vaak 
op 

dezelfde 
lijn 

uitkomen. 
De 

ervaring 
van onze externe 

partners geeft 
ook wel een 

fijn gevoel. 

We 

hebben echter ook 
nog 

heel veel 
stappen 

te 

gaan. 

Ik 
mag 

in 
dit 

project 
ook meer 

ervaring 
op gaan 

doen dan voorheen 
beoogd. 

Ook leuk. 
Deze 

week 
ga 

ik een 

opzet 
maken 

om 
de raad 

te 
informeren 

over wat we aan 
het doen 

zijn. 
Ik zal dat afstemmen 

met 

Ook 
mag 

ik een 
bijeenkomst organiseren 

om de locaties 
langs 

de 
nog 

te benoemen criteria te houden. Daar 

gaat 
deze mail over. 

(geanonimiseerd)

Onzekere 
stappen 

We 
hebben een aantal 

stappen 
te zetten 

waar we zeker aan de voorkant 
nog 

stevig tegenop kijken. 

Met 

name omdat we 

nog 

niet 
weten welke 

inzet 
van onze kant 

nodig 

is. Het 
kwam 

duidelijk 
naar voren 

in 
de 

risico’s 
en 

kansen. Ik 
begrijp 

dat 
en 

voel het zelf ook. Alternatieven zoals 
eerst 

alles 
uitwerken, 

en 
inhuren 

en inwerken enzovoort 

gaat 
ons echter 

niet 
verder 

helpen 

in 
de komende weken. 

We 
hebben de weken die 

dat kost 
simpelweg 

niet. Er 

zijn 
ook 

nog 
te veel onzekerheden omdat het ook een incrementeel 

proces 
is. 

In 

gesprekken 

1 

op 

1 
merk ik dat we hinken 

op 
de 

gedachte 
dat we dit 

niet 
kunnen 

oppakken 
en de 

gedachte 
dat we aan een 

mooi 
project 

kunnen werken. 

Met 
heb ik deze 

zorg besproken. Hij 
herkent dit van de andere 

projecten. 
In 

zijn 
netwerk heeft 

hij 

ook diverse 
personen 

die kunnen worden 
ingezet. 

De 
echte lokale zaken zullen 

altijd bij 
ons 

blijven. 
Dat 

is 

onvermijdelijk. 
We zullen die 

inbreng 
echt moeten 

geven. 
We 

gaan 
nu in ieder 

geval 
van de kant af en als we 

hier 
oplossingsgericht 

in 

blijven 

zitten 
dan komen we 

vast tot 
werkbare 

opties. 

(geanonimiseerd)

Eerste 
versnelling 

en 

versmalling 

We 
doen er 

goed 
aan om zoals 

gisteren 
reëel en 

doelgericht 
te 

blijven 
en om vanaf nu snel te versmallen. 

Hoe 
meer 

“wat als” 
we 

hebben, 
hoe 

meer 

zijsporen 
we 

hebben uit 
te 

werken. 
De eerste 

harde 
en 

effectieve 

versmalling 

zit 

op 
de locaties. 

Het is 
dus 

goed 
daarmee te 

beginnen. 

Ik 
ga proberen 

deze 
dagen 

een 
opzet 

voor de criteria 
te 

maken en deze rond 
te 

mailen. 
Morgen krijg 

ik van 

het overzicht van de 
“groslijst’. 

Die 
criteria 

laat ik daar dan 
op 

los. 
Waarschijnlijk blijven 

er dan een 

gering 
aantal 

opties/combinaties mogelijk. 

(geanonimiseerd)

Ik zal voor 

volgende 
week drie 

opties opgooien 
voor een 

bijeenkomst 
om deze selectie en 

criteria vanuit 
al 

onze 

disciplines 
te 

wegen. 
Ook kunnen we dan de criteria uitbreiden en verder uitwerken en 

bepalen 
welke 

criteria 
we met de 

inbreng 
van de 

samenleving 
kunnen 

(en willen) 
laden. 

De 

partners 
die we 

gisteren 
zagen 

worden ook 
uitgenodigd 

dus ik zal de beste 
optie 

na de totale 
respons 

bevestigen. 

Wie van onze kant? 

We onderscheiden in onze 

organisatie 
4 

afdelingen. 
Het is 

fijn 
als we 

vanuit 
elke 

afdeling 
een iemand kunnen 

afvaardigen 
naar deze 

bijeenkomst. 
Dan 

weten 
we dat de invalshoeken allemaal aan bod komen. 

Het 

gaat 

erom dat het iemand is die de discussie over 
criteria 

die we 

gisteren 
al hebben 

opgestart 
verder kan 

brengen. 
Ieder die er 

gisteren 
was 

is 
daarvoor 

geschikt maar je 
kunt er dus ook voor kiezen om een ander af 

te 

vaardigen. 

De 

opties 
zal ik in ieder 

geval 
alvast naar de 

ontvangers 
van deze mail sturen. Als 

je 
meerdere 

opties 
voor 

afvaardiging hebt, 
stem dat dan even af en 

reageer 
dan aub 

spoedig (en meedenkend) 
dan kan ik het beste 

moment 

prikken. 

Succes! 

Met 

vriendelijke groet, 

Martien Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M.A.I. Born EMIA | Gemeentesecretaris 

- 

Algemeen 
directeur 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | 
Schipluiden 

|l 
(O15) 

380 41 11 



Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen 
tot 

de 
eerste 

Cittaslow van Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk van 
gemeenten 

dat zich 

sterk maakt 
om 

de kwaliteit 
van 

leven te verbeteren. Kijk 
voor meer informatie op www. middendelfland. 

nl 
en www. 

cittaslow- 

nederland. nl. 

Ga bewust 
om met 

het milieu. 
Print 

deze e-mail alleen als het echt nodig 
is. 

Disclaimer 


